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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

TID:     2023-06-12 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  

Sara Skullered (Ordförande) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 

Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén) 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 

Sofia Lundberg (Vice sekreterare)  
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
 

Ej närvarande: 

Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
 
 

 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Karin Wennerholm valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkändes.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll från 2023-05-16 är inte justerat. Bordlägges till nästa möte. 
 

§ 5  ÅRSKALENDER INKL STYRELSENS ATT-GÖRA-LISTA 

Sara Skullered går igenom årskalendern vilken laddas upp på OneDrive efter mötet. Vi följer i stort 
verksamhetsplanen. Tre av områden behöver styrelsen se över lite extra: medlemsenkät, avtal 

och styrdokument.  

 

Medlemsenkät 

Anette Berglund gjorde föregående enkät och den finns på OneDrive, i mapp medlemsenkät. 

Mötet beslutade att Lena Erneling Albers utses till ansvarig och får till uppgift att sammanställa en 
ny enkät, tillsammans med Susanne Darbring och Agnes Lundström.  

Förslaget att den går ut den 1 november godtogs och att övriga styrelsen får granska den innan 
den 1 oktober.  

 

Uppdatera klubbens styrdokument 

Våra stadgar, policyer, krisplan osv. behöver ses över och vid behov uppdateras för att jämkas t 
ex med nya regler och vår nya policys kring värdegrunder och säkerhet. 

about:blank
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Styrelsen beslutade att Johanna Blückert och Nina Cromnier får till uppgift att se över 
styrdokumenten. Arbetet ska vara färdigt till den 1 december. Annette Alkebo stöttar i arbetet 
exempelvis genom sina kontakter till SISU och Ridsportförbundet.  

 

Uppdatera avtal med ridskolan 

Hyresavtalet med Ridskolan har formellt gått ut och behöver uppdateras. Karin Wennerholm och 
Sara Skullered med stöd av Susanne Darbring ser över avtalet och rapporterar tillbaka senast den 
1 december. 

 

Övriga åtaganden på styrelsenivå 

Motion om hörselslinga (gröna ridhuset). På årsmötet beslutades att undersöka om nuvarande 
ljudteknik som används vid tävlingar även kan användas under lektionsridning. Lennart Sandqvist 

och Sara Skullered ser över ljudsystemet i Gröna Ridhuset och rapporterar senast den 15 
september. 

 

Rida på ängen. Anette Berglund har uppdraget från styrelsen och har tagit kontakt med 
Slottsträdgårdsmästaren Statens Fastighetsverk. Berit Berggren är den från styrelsen som håller 
kontakt med Anette och rapporterar tillbaka om något nytt händer. 

 

Inköp av Hjärtstartare. Typ av hjärtstarare diskuterades och det konstaterades att den behöver 
klara damm och smuts och ha en guidade funktion. Den behöver levereras med väska och ett skåp 
som sätts upp på en lättåtkomlig plats. Batteriet ska varna när det börjar ladda ur. En sådan 
hjärtstartaren kostar ca: 20 000 kr + kostnader för service.  

Styrelsen beslutar att Sara Skullered får köpa in lämplig apparat som möter ovan kriterier. I 

samband med köpet ber hon om rådgivning om var skåpet med hjärtstartaren ska sättas upp. 

 

Förbättre Järvavägen. Det har under våren inkommit önskemål om att se över övergångsställe, 

hastighetsbegränsning, varningsskylt längre ner i backen mm för att göra Järvavägen mer säker. 
Sara Skullered och Annette Alkebo ansvarar för att ta denna kommunikation med berörda 
instanser. 

  

§ 6  HEMSIDA + KOMMUNIKATION 

Uppdatering av hemsidan 

Lena Erneling Albers rapporterar att hon tillsammans med Sara Skullered har uppdaterat hemsidan 
med den information som har kommit in. Hästar och tävlingsinformation samt delar från Ridskolan 
görs till hösten. 

 

Hantering av SFRKs mailadresser 

Det har tidigare beslutats att vi endast ska ha kvar sfrk.styrelsen@gmail.com, och att ett out-of-
office meddelande ska läggas in på övriga mailadresser som hänvisar till styrelse-mailen. Övriga 
mailadresser är nu borttagna på hemsidan. Sara Skullered har hittat potentiell 
inloggningsinformation, men har ännu inte provat om denna fungerar.  

 

Hantering av Messenger.  

Det diskuterades huruvida Messenger ska finnas kvar som en kommunikationskanal.  

Styrelsen beslutade att ha kvar möjligheten, men att uppdatera det automatiska svaret så att det 
hänvisar till rätt kommunikationsväg: kontaktinfo till ridskolan, om det gäller tävlingar ska man 
invänta startlistor och ryttarmeddelande som publiceras på Facebook, och övriga frågor hänvisas 
till klubbens styrelsemail. Agnes Lindström ansvarar för att uppdatera det automatiska svaret, 
med support av Sara Skullered.  

 

mailto:sfrk.styrelsen@gmail.com
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Kommunikation vid terminsuppstart inkl. uppdatering av information till föräldrar och ny 

till stallet 

Susanne Darbring har ansvaret för att uppdatera broschyren ”Ny till Stallet” innan terminsstart. 
Förslagsvis använder hon samma information som finns på hemsidan: Elevinfo – Solna FRK 
(sfrk.nu), men även information om USEKs aktiviteter inklusive pluggstugan bör ligga med. 

 

Lördagsfika med styrelsen 

Det beslutades att styrelsen ska fika på lördagar minst 2 ggr per termin där alla medlemmar och 
föräldrar kan komma och prata. Man ska då ha på sig jackorna med styrelseloggan.  

 

Brevlådor 

Det beslutades att Lennart Sandqvist och Jessica Öhman hänger upp våra brevlådor. USEKs gröna 
låda ska sitta vid deras anslagstavlan i klubbis. Vår röda låsta brevlåda ska sitta nära receptionen. 
Styrelsens gröna olåsta ska hängas upp synligt i gröna ridhuset. 

 

§ 7 TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Inköp av automatiskt tidtagarsystem.  

Agnes Lindström har kontakt med leverantörer och återkommer till hösten. 

 

Tävlingar under hösten 2023 

Lokaltävling i dressyr den 1 oktober. 

Lokaltävling i hoppning den 8 oktober. 

Klubbtävlingar hoppning: 2-3st + champagnehoppning. 

Eva-hoppning sker ca 1ggr/mån, 4 st.  

Dressyrtävlingar för senior och juniorer: 4-7st.  

 

Stockholmcup i hoppning  

Stockholmscuppen i hoppning har deltagare från olika ridskolor. Agnes frågar om den kan vara 
något för oss? Den pågår mellan den 1okt–31mars. Johanna Blückert och Agnes Lindström ser 
över möjligheterna och tar upp frågan med Björn. 

 

§ 8 HÄSTFIXARDAG / HÖSTSTÄDNING  

Söndag den 13 augusti.  

USEK tar ansvar för allt som ska hända i stallet.  

Berit tar ansvar för städning och uteskötsel av klubbis, stallplan osv. 

Karin med hjälp av Sofia ansvarar för fika/korv. 

Jessica tar ansvar för tvätt och målning av hinder och dressyrstaket. (Denna aktivitet kanske sker 
annan dag än den 13 augusti.) 

 

Nyinvigning av ridhuset med show: Söndag den 3 september  

Agnes Lindström och Sara Skullered tar fram inbjudan och skickar ut den till medlemmar, 
föräldrar, media samt till politiker och tjänstemän på Solna stad.  

Agnes kallar till planeringsmöte den 2 augusti kl.18-19 där Annette Alkebo och Sara Skullered 
deltar som representanter från styrelsen. 

  

https://sfrk.nu/elevinfo-2/
https://sfrk.nu/elevinfo-2/
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§ 9 RIDSKOLAN INFORMERAR 

Hästarna åker på bete till Vallentuna den 22 juni på eftermiddagen. Sista lektionerna är på torsdag 
på fm. Hästarna kommer hem fredag eller lördag den 11/12 augusti och ridlektionerna startar 
v.33. 

Krokus kanske inte finns kvar efter sommarbetet. Zach är opererad för tumör men är på 
bättringsvägen och Boulevard är nu pigg och återställd.  

 

§ 10  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Status renovering av Gula Ridhuset 

Den 8 juni mottog Sara Skullered information från Solna stad att renoveringen av det gula 

ridhuset ska bli klart enligt plan under juni månad. Samma dag hade hon dock även en informell 
avstämning med arbetsplatsledaren hos entreprenören, och han indikerade att det kunde bli 
ytterligare förseningar. 

Vi kommer därför kontinuerligt följa upp status och framdrift framåt för att säkra tillgång till 
ridhuset när höstens lektioner startar.  

 

Underlaget i Gula Ridhuset 

Underlaget i Gula ridhuset behöver bytas ut efter renoveringen. För närvarande har Solna stad inte 
bekräftat att de kommer utföra eller bekosta detta. Ridklubben måste därför agera för att vara 
säker på att Ridskolan får tillgång till ett väl fungerande ridhus när verksamheten startar i gång i 

mitten av augusti.  

Det beslutades därför att Ridklubben går in och finansierar denna del av sanering och återställande 
av ridunderlaget och att Ridskolan hjälper till genom att administrera arbetet. Klubben använder 
tidigare avsatta medel för renovering av Gula ridhuset. Detta blir en extraordinär kostnad utanför 

2023 års budget. 

Ridklubben kommer fortsätta föra en dialog med Solna stad för att se om de kan ta kostnaden 
eller undersöka olika möjligheter att på andra sätt få tillbaka den kostnad vi behöver lägga ner på 
att sanera och återställa ridunderlaget.  

Underlaget i det gröna ridhuset behöver också bytas ut som en konsekvens av renoveringen 
eftersom det blivit ett extraordinärt slitage. Ridskolan kommer stå för denna kostnad. 

 

Ombyggnad av spiltor till boxar 

Ombyggnaden till boxar sker i två etapper, del 1 utfördes under sommaren 2022 och del 2 
planeras att utföras under sommaren 2023. Den totala kostnaden för ombyggnaden blir ca: 380 
000kr.  

I avtalet mellan Solna Stad och Ridklubben finns en gränsdragningslista och motsvarande 
gränsdragningslista finns i avtalet mellan Ridklubben och Ridskolan. Där framgår vem som 

ansvarar för skötsel, tillsyn och reperation/utbyte. En ombyggnad till nya boxar klassas dock som 
en investering och detta är inte lika tydligt upptaget i avtalen.  

Det beslutades att Ridskolan administrerar och köper in tjänsterna för att bygga om spiltor till 
boxar, och att Ridklubben bidrar med 50% av den totala kostnaden 

Styrelsen beslutar att föreningen tar sin del av kostnaden, för ombyggnaden av spiltor till boxar, i 
fastighetskommitténs årsbudget för 2023.  

 

Övriga frågor 

Skåpen i omklädningsrummen bör flyttas pga. brandrisk, enligt senaste brandinspektionen. 
Fastighetskommittén ser till att lämplig plats hittas i gularidhuset när det är klart. Sedan kan en 
ombesiktning göras. Susanne Darbring och Lennart Sandqvist ansvarar för detta. 

Kylskåp och frys tas till tippen senast 1 september. Sara Skullered kommer låna släp från 
ridskolan, och genomföra detta på en lördag då hon kan få hjälp av hoppryttarna och andra 

styrelsemedlemmar på plats.  
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§ 11  SAMARBETE SOLNA STAD 

Sara Skullered kommer att träffa tjänstemän från Kultur och Fritidsförvaltningen, Johan Nilsson 
och Rickard Jonsson i veckan och presentera vår verksamhet och den lagstiftning som berör 

hästhållning. Samtidigt visa på vilka fina möjligheter som finns med vår verksamhet och vilka 
aktiviteter vi har för våra medlemmar i alla åldrar.  

Sara Skullered kommer även ha ett telefonmöte på tisdag med Peter Rangwe (S), vice ordförande 
i Kultur och Fritidsnämnden. 

Det konstaterades att fastighetskommittén inte haft sina vanliga uppföljningsmöten sedan mötet 
den 29 mars. 

 

§ 12  MEDLEMSREGISTER OCH LOK-STÖD 

Registrering av LOK-stöd för VT 2023. 

Beräkningsmodellen för LOK-stödet ändras fr o m den 1 juli (dvs hösten 2023). Bl a ska det vara 
max 20 deltagare per instruktör. Om det är fler deltagare kan två aktiviteter skapas. Kravet på 
aktivitetslängd har också minskat från 60 till 45 minuter. 

Ansökan till vårens LOK-stöd ska vara inne den 25 augusti. Johanna har lagt upp alla 
juniorgrupper. Det som återstår är att göra närvaroregistrering samt registrera tävlingar. 

 

Medlemsavgifter 

Vid sista mötet hade 25 fortfarande inte betalat. Carina fortsätter att kontakta medlemmar som 
har inte betalat.  

 

§ 13  EKONOMI 

Karin Wennerholm rapporterar om en gammal hyresskuld till Solna kommun från 2021. Sara 
Skullered tar upp det vid möte med kommunen. Om skulden får avskrivas tas detta upp i nästa 
mötesprotokoll. 

 

§ 14  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Värdegrundsutbildning av SISU: 
Föreläsningen kommer ske den 9 eller 16 september. Uppföljande workshop blir den 19 
september. SISU kommer ta med en ny ”Trygg-i-stallet låda” som vi får behålla utan extra 
kostnad. 

 

HRL: 
Det blir 2 kurser den 5 och 7 september. Anmälan går ut via Annette Alkebo. 

 
Förslag på Clinic: 

Sitsträning i slutet av oktober eller början av november. Annette Alkebo följer upp med tränare. 

 

Annan utbildning: 

Sara Skullered kolla om det är möjligt att ha hoppträning med Emma Emanuelsson. 

 

LOK-stöd: 
Om vi uppfyller kriterier på deltagarantal bör vi kunna få LOK-stöd för alla utbildningstillfällen. 

 

§ 15 USEK 

KM i käpphäst är klar och Rebecca Swedenrose vann. 
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Sommaravslutning är nu på fredag den 16 juni och mer aktiviteter kommer att finnas på 
Instagram under sommaren.  

 

Ridlägerdeltagaran åker till Sävas på måndag den 19 juni. Kostnaden för ridlägret täcks inte helt 
av insamlade pengar från cafeterian, utan deltagarna kommer att behöva bidra med en mindre 
summa per person.  

Styrelsen beslutade att klubben vid behov, för att hantera den sista resten, kan gå in med max 
1500 kr 

 

Det fanns möjlighet att anmäla sig för gratisbiljetter till GCT på Stadion 16-18 juni, men sådant 
intresse fanns inte bland USEKs medlemmar. 

 

Stallbästis: Röstningen påbörjad och vinnaren kommer koras på höstens invigning.  

 

Pantamera:Som ideell idrottsförening, ansluten till Riksidrottsförbundet, har vi möjlighet att 

kostnadsfritt anmäla oss till Pantameras föreningskoncept och tjäna pengar. 

Det beslutades att USEK givetvis får anmäla sig och eventuella pengar går då direkt till kafeteria 
verksamheten. 

 

§ 16 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 

Sara Skullered skriver en sommarhälsning till alla medlemmar. 

 

§ 17 ÖVRIGA FRÅGOR 

Sara Skullered har köpt in 101 biljetterna till Sweden Internationell Horse Show. De flesta är redan 
bokade och betalda. 

 

§ 18 KOMMANDE MÖTEN 

Första mötet blir i augusti. Sara Skullered skickar ut förslag via Doodle. 

 

§ 19 MÖTETS AVSLUTANDE 

Tack för fikat och trevlig sommar. 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Berit Berggren 
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  Justeras: 

  Ordförande 

 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

 

Karin Wennerholm 

 


